
Styremøte
15.12.2003

19:00
Røde Kors "huset" Åsane

Møteinnkaller: Pål
Møtetype: Styremøte

Deltakere: Jan Ove, Geir, Vigdis, Jeanette, Rannveig, Amund, 
Anny, Aud Karin
Les:

Saker på dagsordenen
Sak: 60.03 Godkjenning av innkalling og saksliste Pål
Sak: 61.03 Godkjenning av referat fra forrige møte Pål

Sak: 62.03 Innkomme Post Pål
Sak: 63.03 Rapport fra ansvarsområdene

Prosjekt Jan Ove
Økonomi / administrasjon Geir

Hjelpekorps Jeanette
Besøkstjeneste Anny

Ungdom Rannveig
Sak: 64.03 Eventuelt Pål

Spesielle merknader: Geir sender melding om når regnskapet er 
lagt i hyllen



Styremøte
Referat
15.12.2003

19:00
Røde Kors "huset" Åsane

Møteinnkaller: Pål
Møtetype: Styremøte

Deltakere: Geir, Vigdis, Asle, Anny, Aud Karin
Les:

Saker på dagsordenen
Sak: 60.03 Godkjenning av innkalling og saksliste Pål

Diskusjon: Godkjent , men det ble senere oppdaget att opplæring hadde falt ut.

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Sak: 61.03 Godkjenning av referat fra forrige møte Pål

Diskusjon: Godkjent

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:



Sak: 62.03 Innkomme Post Pål

Diskusjon: Anny har fått brev fra Netcom på en ubetalt regning fra i fjor, Geir sjekker opp i dette.
Båtprosjektet har sendt ut sin aktivitetsplan. Jeanette er kontakt person for styret og holder dette orientert.

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Sak: 63.03 Rapport fra ansvarsområdene
Diskusjon:

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Prosjekt Jan Ove

Diskusjon: Det ble lagt frem forslag om og søke Hordaland Røde Kors om støtte til og trykke Roll-up , 
Jan Ove blir spurt om og lage denne søknaden

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Økonomi / administrasjon Geir

Diskusjon: Til tross for investeringene ser vi ut til og få ett tilfredsstillende resultat i år, Lojalitetsavtalen 
blir bedre enn budsjettert og dette vil gi utslag også til neste år siden utbetalingen blir fryst på ett 2003 
nivå. Hytten er så godt som ferdigstilt, litt flikking gjenstår og dette vil bli utført i romjulen. 

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:



Hjelpekorps Asle

Diskusjon: Medlemsamtalen er gjennomført og oppsummert, det blir sendt ut en rapport. Den tar litt 
lenger tid en beregnet. Det har vært avholdt møte og det er lagt en plan for og få gjennomgått 
barmarkskravene, det blir lagt opp til temabolker og noen helgesamlinger.

Det ble i helgen avholdt julebord og dette var en stor suksess , alle trivdes og arrangørene har bare fått 
gode tilbakemeldinger.

Terminliste og vintervaktliste blir sendt ut før jul

Konklusjon:

Handlingselementer: Terminliste og vintervaktliste blir sendt 
ut før jul

Ansvarlig person: Frist:

Jeanette / Asle

Besøkstjeneste Anny
Diskusjon: Julemøte på Midtbygda, ca 20 deltakere

Lager halvårs møteplan for 2004

Det skal kjøres nytt besøksvenn kurs hos Bergen Røde Kors i januar.

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Ungdom Rannveig

Diskusjon: Har hatt juleverksted, og skal ha jule avslutning til uken.

Konklusjon:

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:



Sak: 64.03 Eventuelt Pål

Diskusjon: referat for opplæring ligger som eget vedlegg
Ambulanse: Det har vært møte mellom Bykorpsene og Helse Bergen ang. ambulansedrift, dette møtet var 
veldig positivt, til tross for att det er noen måneder for seint. Helse Bergen har tilbudt seg og stå for 
opplæring og godkjenning for ambulansepersonell, det kreves min. 6 vakter hospitering hos 1.linjetjeneste 
i året. Bykorpsene skal ha nytt møte 17. desember 03 for og diskutere dette videre,, for vårt 
vedkommende er det uaktuelt og satse videre på amb. hvis ikke dette gjøres i en felles ambulansegruppe

Konklusjon: Vi legger våre synspunkter frem på møtet.

Handlingselementer: Ansvarlig person: Frist:

Pål

Spesielle 
merknader:



Opplæring

Ferdig med grunnkurs hjelpekorps, 9 fullførte
Hjelpekorpsprøven bør kjøres på nytt til våren
Trafikkalt grunnkurs er obligatorisk fra neste år , og her er det 4 timer førstehjelp.
Vi har 2 instruktører som er godkjent men bør utdanne flere slik att vi kan tilby dette til 
kjøreskolene. 


